
 

 

 
 

 

Protokoll fra årsmøte for virksomhetsåret 2023 i Veteranenes Fallskjermklubb, 27. januar 

2024 på Quality Hotel Leangkollen  

 
Formann ønsket alle velkommen og informerte litt om møtet og resten av kvelden. Møtet startet kl 1400 

 

Etter at formannen ønsket velkommen og ga litt praktisk info, tok årsmøtet 2 min stillhet for Halvard Stensås, Per Kulsrud og 

Brit Olsen som alle døde i løpet av året.  

 

Sak 1. Opprop og godkjenne de stemmeberettigede. 

Til stede var 31 stemmeberettigede ved starten av møte. Årsmøte er således beslutningsdyktig. 

 

Sak 2. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden. 

  

 Innstilling: Styret foreslår at saksliste og innkalling godkjennes.  

  

Vedtak: Saksliste og innkalling er godkjent.  

 

Forslag til forretningsordning: 

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten/ordstyreren (valgt i sak 3). Den valgte sekretæren skriver protokoll. 

2. Det henstilles talere til å være konkrete og tydelige i saker som er til diskusjon. Dirigent/ordstyrer kan forkorte 

taletiden og sette strek for talelisten etter behov. 

3. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

 

 Framlagte forslag på forretningsorden ble godkjent. 

(forretningsordning sier noe om hvordan årsmøtet skal dirigeres. Hvor mye folk kan snakke og hvordan forslag skal 

legges fram) 

 

Sak 3. Velge dirigent/ordstyrer og sekretær, samt 2 representanter til å underskrive protokollen 

 

Innstilling: Styret foreslår Bjørn Bjelde som dirigent, Randi Roen Hauglund som sekretær, samt Kurt Ødemark og Gunn 

Jensen til å undertegne protokollen. 

 

Vedtak: 

Som dirigent/ordstyrer ble Bjørn Bjelde enstemmig valgt. 

 Som sekretær ble Randi Roen Hauglund enstemmig valgt. 

 Til å skrive under protokollen ble Kurt Ødemark og Gunn Jensen enstemmig valgt. 

 

Sak 4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

 Formann leste opp Årsmeldingen og foreslår at HI`s årsmelding kommer som eget punkt rett etter pausen. 

 

 Innstilling: Styret foreslår at årsberetningen for 2023 godkjennes etter tilføyelse av tur i mars. 

 

 Følgende hadde ordet i saken: 

Roar: Økonomi: Økt potten til LN-TSB til kr 76.577, redusert tilsvarende på potten til VFSK. 

 

Vedtak: 

Årsmeldingen ble godkjent, med kommentarer nevnt over.  



 

 

 

Sak 5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Kasserer gikk gjennom regnskapet og svarte på spørsmål fra salen. Hele klubbens regnskap med resultatregnskap og 

balanse ble behandlet, herunder ble også Kontrollutvalgets rapport lagt fram. 

 

 Følgende hadde ordet i saken: 

Laffen: vise fjorårets resultat/budsjett sammen med nåværende? Noe å ta med til senere? 

Laffen: Momsrefusjon; viktig at alle som er ute og hopper synliggjøre kostnader ved turer osv. De deltagende fyller ut 

skjema for dette og sender til den ansvarlige for et arrangement. Han/hun sender så videre til Roar (kasserer), for at 

klubben skal få refusjonen.  

 

 Innstilling:  

Styret foreslår at årsregnskapet for 2023 godkjennes.  

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

Regnskap for 2023 er godkjent. 

 

 

Sak 6. Behandle innkomne forslag og saker 

(saker som er meldt inn til styret før fristen, eller som har blitt satt opp på saklisten under sak 2.) 

Det har ikke kommet inn noen forslag til saker fra medlemmene, men styret har to saker som skal stemmes over: 

 

  

6.1 – Det er mange verv som skal besettes, det kan være en utfordring for valgkomiteen å finne nok kandidater. 

Kontrollkomitéen består av tre medlemmer, disse velges for et år av gangen. Styret mener at disse bør sitte i to år på lik 

linje med styrets medlemmer, men valg av disse bør ikke komme samme år som valg av leder. 

 

• Innstilling: Kontrollkomiteen velges for to år av gangen, med virkning fra Årsmøte 2025. 

o Den sittende kontrollkomiteen etter årets valg er da følgelig på valg igjen neste år. 

 

Følgende hadde ordet i saken: 

Ingen. 

• Vedtak:  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

6.2 – Ønsker Årsmøte at Rekrutteringsgruppen skal fortsette? 

 

Innstilling fra styret: Rekrutteringsgruppen videreføres med Lene som leder, hun må i så fall få med seg to personer 

som stiller seg til rådighet her og nå. 

Hvem kan tenke seg å bidra videre? 

 

• Helge Siljan foreslo at han kunne høre med Geirr Forsberg.  

• Tom Skogsberg foreslo å høre med Øivind fra Nimbus.  

 

Vedtak: 

Vedtatt at Rekrutteringsgruppa fortsetter med Lene som leder, hun gjør et forsøk på å rekruttere medlemmer til dette 

selv. 

 

 

 

 

30 min pause før HI fremlegger sin årsrapport. 

 
 

• Wigulf hadde egen PPT som han viste for Årsmøte. 

o Han fremla en god og nyttig gjennomgang av årets hendelser og fremla viktige fokusområder for den 

kommende hoppsesongen. 

 

 



 

 

Sak 7. Fastsette medlemskontingent for 2024 

o Kontingent er i dag 350.- for senior og 150.- for støttemedlem. 

 

 

Spesielt for støttemedlemskap: 

Bjørn B informerte om at støttemedlemmer ikke trenger å betale forsikring, samt at de (med forbehold om at ikke 

forbundet har endret noe på seksjons- eller forbundsavgift) kun trenger å betale følgende hvis vi holder medlemsavgiften 

til kr 150.-: 

• 450,- i Seksjonskontingent.  

• 90.- i Forbundskontingent.  

• 150.- i klubbavgift. 

• 0.- i forsikring. (de trenger ikke betale forsikring hvis de ikke skal hoppe) 

• Sum kr 690.- 

 

 Innstilling: Medlemskontingenten for seniormedlemmer holdes uendret på kr 350.- 

 

Vedtak:  

Enstemmig vedtatt.  

 

 Innstilling: Medlemskontingenten holdes uendret på kr 150.- for støttemedlem. 

  

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  

 

 

 

Sak 8. Vedta idrettslagets budsjett 

 Styret legger fram et forslag til budsjett for klubben.   

  

 Følgende hadde ordet i saken: 

(Lars-Jacob og Tom lurte på beholdningen på røykbokser. Bjørn forklarte at det er ganske mange igjen av hver farge, 

men at de begynner å bli gamle.) 

Roar: 40.000 legges til på nyttårshopping på begge sider i budsjettet. 

 

Innstilling: 

Styret foreslår at det fremlagte budsjettet godkjennes, med evt kommentarer og endringer over. 

 

 Vedtak: 

Budsjettet enstemmig vedtatt  

 

 

Sak 9. Valg 

Ordet overlates til Valgkomiteens leder, Trond Jacobsen som redegjør for komiteens arbeid. 

• Leder har tidlig utrykt ønske om å trekke seg tilbake, men det har vært svært utfordrende å finne kandidat til 

dette vervet. Bjørn har dermed stilt seg til disposisjon en periode til. 

• Olaf Olsen ønsker å tre ut av styret. 

 

Styremedlemmer: 

 

a) Valgkomiteens innstilling på leder: Bjørn Bjelde; på valg i år.  

 Innstilling: Bjørn Bjelde fortsetter som nestleder. 

 Vedtak: Bjørn Bjelde velges som leder for to nye år. 

 

 

b) Valgkomiteens innstilling på nestleder: Roar Simonsen – ikke på valg i år. 

 

 

c) Valgkomiteens innstilling på styremedlemmer og varamedlemmer til styret: 

 

Styremedlem 1: Olaf Olsen; på valg i år, ønsker ikke gjenvalg. 



 

 

Innstilling: Trond Jacobsen kommer inn som nytt styremedlem 

 Vedtak: Trond Jacobsen velges som styremedlem for to år. 

 

 

Styremedlem 2: Odd Møller; på valg i år. 

Innstilling: Odd Møller fortsetter som styremedlem 

 Vedtak: Odd Møller velges som styremedlem for to nye år. 

 

 

Styremedlem 3: Lene Fjellstad Johnsen – ikke på valg i år. 

 

 

 

Varamedlemmer: 

 

Varamedlem 1: Magne Overrein –på valg i år 

 

Innstilling: Magne Overrein velges som varamedlem 2 for to nye år. 

Vedtak: Magne Overrein enstemmig valgt som varamedlem 2. 

 

Varamedlem 2: Kurt Ødemark, ikke på valg i år 

 

 

d) Valgkomiteens innstilling på leder for Kontrollutvalg: Helge Siljan – fortsetter som leder for kontrollutvalget i ett 

år til. 

 

Vedtak:  

 Helge Siljan fortsetter som leder for kontrollutvalget. 

  

e) Valgkomiteens innstilling på medlem 1 i Kontrollutvalget: Ronnie Klepp fortsetter som medlem. 

Vedtak: Ronnie Klepp enstemmig valgt som medlem i Kontrollutvalget. 

  

f) Valgkomiteens innstilling på varamedlem i Kontrollutvalget: Olaf Olsen kommer inn som medlem i 

kontrollutvalget. 

Vedtak: Olaf Olsen enstemmig valgt som medlem i Kontrollutvalget. 

    

g) Kasserer: 

Valgkomitéens innstilling på kasserer: Roar Simonsen – fortsetter som kasserer. 

  

Vedtak:  

 Roar Simonsen fortsetter som kasserer. 

 

h) Valgkomitéens innstilling på klubbens representanter til ulike ting og møter:  

Formann og HI stiller på møter og ting, evt utnevner stedfortreder.  

Vedtak:  

Styret gis fullmakt fra årsmøte til å utnevne representanter til de Ting og møter i organisasjoner der klubben er tilsluttet. 

 

i) Styrets innstilling på valgkomité: 

(Valgkomiteen velges på årsmøtet på fritt grunnlag, etter innstilling fra styret) 

 

Valgkomiteen er forespurt av styret om å sitte en periode til og to har sagt seg villig til dette. 

Leder:   Oddmar Stenhaug rykker opp som leder??  

Medlem 1: - Olav Kalve 

Medlem 2: - Erik Trondsen 

 

Vedtak ny valgkomite: 

Leder:   Oddmar Stenhaug ønsker ikke å sitte videre og går ut av valgkomiteen.  

Medlem 1: Olav Kalve 

Medlem 2 (vara):  Erik Trondsen 

 

 



 

 

Sak 10. Årets Veteran. 

Det har kommet inn forslag til Årets Veteran for 2023. 

 Som årets veteran ble utnevnt: 

 

 Tom Skogsberg 

Overrekkelse av diplom og blomster. 

 

 

 

Årsmøte er formelt over. 

 

 

Protokollen skal undertegnes av de to som ble valgt under sak 3. 

 

 

 

 

Leangkollen 27/1-2023 

 

 

 

 

…………………………………    …………………………………. 

Kurt Vegard Ødemark     Gunn Jensen 

 


